

地址 Address:

香港新界沙田澤祥街 9 號香港中文大學醫院2樓 2/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

服務時間 Service Hours:

星期一至五 上午9:00 - 下午5:00 星期六 上午9:00 - 下午1:00 星期日及公眾假期休息

Monday to Friday 9:00AM - 5:00PM Saturday 9:00AM - 1:00PM Close on Sunday and Public Holidays

電話 Telephone: (852) 3946 6888 電郵 Email: general@cuhkmc.hk

網址 Website: www.cuhkmc.hk/tc/centres/cardiology-centre





@cuhkmedicalcentre

中大醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。 如有任何爭議,中大醫院保留最終決定權。

CUHK Medical Centre retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre reserves the right of final decision.

香港中文大學醫院 心臟科中心 CUHK Medical Centre Cardiology Centre





CUHKMC/H/L/CARDI/INTRO/2021/4

本院的心臟科中心配備了先進的儀器和專業的技術,提供全方位的心臟檢查和治療。我們的專業團隊能為簡單至複雜的心臟病提供篩查、診斷和治療,以跨專業團隊合作模式為您製定合適的護理計劃,更會將中文大學的學術研究成果應用於臨床上,以達致以病人為本的理想效果。

Our Cardiology Centre is equipped with advanced technology that offers all-round cardiac investigations and treatment. Our professional team offers screening, diagnosis and treatment on cardiac conditions ranging from simple to complex. We listen and offer multidisciplinary approach to formulate a care plan that works for you with the academic achievement of CUHK on clinical practice.

服務 Services

心臟檢查:

- 心電圖檢查
- 運動心電圖檢查

非介入性檢查:

- 動態血壓監測
- 24小時心電圖檢查
- 心跳異常記錄
- 傾斜床檢查
- 經胸壁超聲心動圖
- 經食道超聲心動圖
- 壓力超聲心動圖
- 直流電心律復原法
- 冠狀動脈電腦斷層造影

Screening Procedures:

- Electrocardiogram
- Exercise Stress (Treadmill) Test

Non-invasive Investigations:

- · Ambulatory Blood Pressure Monitoring
- · 24-hour ECG (Holter) Monitoring
- · Cardiac Event Recorder
- Tilt Table Test
- Transthoracic Echocardiogram
- · Trans-esophageal Echocardiogram
- · Stress Echocardiogram
- DC Cardioversion
- Computed Tomography Coronary Angiography





